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Betül Uçkan: Cansu merhaba. 

Cansu Aksoy: Merhabalar. Nasılsınız? 

Betül Uçkan: İyiyim. Teşekkür ederim. Sen nasılsın? 

Cansu Aksoy: Ben de iyiyim. Teşekkür ederim. 

Betül Uçkan: 2018 İç Mimarlık mezunusun. Bize biraz kendinden bahseder misin? 

Cansu Aksoy: Evet. Adım Cansu Aksoy. Instagramda da cansu.sef olarak beni takip edebilirsiniz. 

2018 İç Mimarlık Bölümünden mezun oldum. Yaklaşık 6 senedir bu sektördeyim. Kısa bir süre 

başka firmalarda çalıştım. Ama bir buçuk senedir kendi firmamda çalışmaktayım. 

Betül Uçkan: Kendi firmanı kurmaya nasıl karar verdin? Bu okulda aldığın eğitimin seni 

kariyerinde yönlendirirken nasıl katkıları oldu? Biraz bundan da bahseder misin? 

Cansu Aksoy: Tabii ki. Okulumuzun tabii ki katkısı çok fazla oldu. Staj yaparak başladık bu işe 

aslında erken başladım. Hocalarımın ve bana vermiş oldukları eğitimle birazcık erken başladım 

işe. Erken başlayınca da aslında daha mezun olmadan işlerim hazırdı. Hemen bir işe girerek 

sonrasında o deneyimleri kazanarak, kazandıktan sonra da artık dedim ki artık kendi firmamı 

kurmam lazım ve kurdum yani o şekilde oldu. 

Betül Uçkan: Işık Üniversitesindeki öğretim kadrosunun size yaptığı rehberliklerden hayatınıza 

katkılarından bahsedebilir misin? 

Cansu Aksoy: Tabii ki. Bizim hocalarımız hem tasarım yönünden çok güçlüydü hem de teknik 

yönden çok güçlüydü. Çünkü sahadaki bilgileri olan hocalarımızda vardı. Tasarım anlamında 

gerçekten çok başarılı hocalarımız da vardı. O yüzden biz okulumuzda hem tasarımı görürken hem 

tekniği görmüş olduk. Bu her okulda mümkün olmayabiliyor. O yüzden de bizim iş hayatına bakış 

açımız çok değişti. Bizi zaman zaman zorladılar ama bu zorlamalarının iş hayatımıza birçok 

katkıları oldu. Yani iş hayatında da bunları görmüş olduk. O yüzden de hala hocalarımla iletişim 

halindeyim. Bazen düğünlerde bazen cenazelerde denk geliyoruz, ama gerçekten iş hayatında 

bizlere yol gösterici oldular. Bizlerin yeteneklerini fark ederek aslında bizleri çok güzel 

yönlendirdiler. Onlara sonsuz teşekkür ediyorum. 

Betül Uçkan: Buradan onlara selam olsun. Cansu, son bir soru sormak istiyorum. Aday 

öğrencilerimize, İç Mimarlık Bölümüne gelecek aday öğrencilerimize neler tavsiye edersin? 

Kurum  :Işık Üniversitesi 

Başlık :Işık’lı Olmak-4 I İç Mimarlık ve Çevre Tasarımı 

Konuşmacılar :Cansu AKSOY, Betül UÇKAN 

Video Adresi :https://youtu.be/_c9IQhsC4mo?si=pffzNpesAbgNr3Xi 
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Cansu Aksoy: Tavsiyelerimdem bir tanesi şu; bana da kendi Instagram hesabımdan sorulardan 

şu oluyor: çok fazla mimarlık öğrencisi dediğinizde yetenek geliyor aklınıza ama o yetenek aslında 

mimarlık öğrencisinin teknik olarak okulda zaten öğreniyorsunuz. Bir çöp adam bile 

çizebiliyorsanız hiç sorun değil. Ve önemli olan mimarlık öğrencilerinin ya da seçmek istedikleri 

öğrencilerin önemli olan kadrolara çok iyi bakmaları ve bu mesleği çok severek yapmalılar. Çünkü 

otuz yıl kırk yıl boyunca siz bu mesleği yapacaksınız. Bu mesleği yapacağınız içinde mesleğinizi 

severek ve isteyerek seçmelisiniz. Doğru karar verdiğinizde de zaten herşey çorap söküğü gibi 

geliyor. 

Betül Uçkan: Cansu çok teşekkür ederiz. Seni görmek çok güzel. Önümüzdeki zamanlarda 

okulda da görüşmek dileğiyle. 

Cansu Aksoy: Görüşmek üzere. Hoşça kalın. 

*** Video burada sona eriyor. *** 

 

 


